
 

Zápis 

z finančnej komisie konanej dňa 04. septembra 2023 o 16:00 hodine  

 
Prítomní členovia: Ing. Peter Weber, Ing. Juraj Babušík, Ing. Gabriela Gašparíková,                                    

                           Ing. Angelika Letková, Ing. Jozef Šutara, Ing. Zuzana Hajdúchová, Damián Gloser                            

Neprítomní členovia: --- 

 

Program zasadania finančnej komisie: 

1. Zmena rozpočtu Mesta Bytča rozpočtovým opatrením č. 3/2023/S k 1. 8. 2023 v zmysle 
ustanovení Smernice o postupe a zaraďovaní prostriedkov zo ŠR a prostriedkov z EÚ a iných 
účelovo poskytnutých prostriedkov do rozpočtu mesta - na vedomie. 

2. Plnenie programového rozpočtu Mesta Bytča k 30.06.2023 – na vedomie. 

3. Žiadosť o navýšenie dotácie – TJ Pšurnovice. 

4. Žiadosť o navýšenie dotácie – TJ Tatran Hrabové. 

5. Žiadosť o navýšenie dotácie – FK Hliník nad Váhom. 

6. Zmena rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 4/2023 k 30. 09.2023 – návrh. 

7. Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja mesta Bytča na roky 2023+. 

8. Informácia o výsledku kontroly Najvyššieho kontrolného úradu Slovenskej republiky, NKÚ SR 
Expozitúra Žilina o výsledku kontroly Rozhodnutia obcí a miest v elektronickej podobe KA-
002/2023/1140 

9. Informácia o skončení pracovno-právneho pomeru náčelníka Mestskej polície Mareka Smetanu 
ku dňu 22.08.2023. Poverený zastupovaním bol od 23.08.2023 Miroslav Jurgoš.  

10. Rôzne. 

 
R O K O V A N I E : 
 

1. Zmena rozpočtu Mesta Bytča rozpočtovým opatrením č. 3/2023/S k 1. 8. 2023 v zmysle 
ustanovení Smernice o postupe a zaraďovaní prostriedkov zo ŠR a prostriedkov z EÚ 
a iných účelovo poskytnutých prostriedkov do rozpočtu mesta - na vedomie. 

       FK berie na vedomie Zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 3/2023/S k 1.8.2023.   .  

2. Plnenie programového rozpočtu Mesta Bytča k 30.06.2023 – na vedomie. 

      FK berie na vedomie plnenie programového rozpočtu Mesta Bytče k 30.06.2023. 

3. Žiadosť o navýšenie dotácie – TJ Pšurnovice. 

      FK odporúča schváliť žiadosť o dotáciu TJ Pšurnovice vo výške 2 000,- €. 

4. Žiadosť o navýšenie dotácie – TJ Tatran Hrabové. 

      FK odporúča schváliť žiadosť o dotáciu TJ Tatran Hrabové vo výške 2 000,- €. 

5. Žiadosť o navýšenie dotácie – FK Hliník nad Váhom. 

      FK odporúča schváliť žiadosť o dotáciu FK Hliník nad Váhom vo výške 3 000,- €. 

6. Zmena rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 4/2023 k 30. 09.2023 – návrh. 



      FK odporúča schváliť Zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 4/2023 k 30.09.2023 podľa  
predloženej tabuľky. 

7. Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja mesta Bytča na roky 2023+. 

FK odporúča schváliť Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja mesta Bytča na roky 2023+ 
v navrhovanom znení. 

8. Informácia o výsledku kontroly Najvyššieho kontrolného úradu Slovenskej republiky, 
NKÚ SR Expozitúra Žilina o výsledku kontroly Rozhodnutia obcí a miest v elektronickej 
podobe KA-002/2023/1140. 

FK berie na vedomie informáciu o výsledku kontroly Najvyššieho kontrolného úradu 
Slovenskej republiky, NKÚ SR Expozitúra Žilina o výsledku kontroly Rozhodnutia obcí a miest 
v elektronickej podobe KA-002/2023/1140. 

9. Informácia o skončení pracovno-právneho pomeru náčelníka Mestskej polície Mareka 
Smetanu ku dňu 22.08.2023. Poverený zastupovaním bol od 23.08.2023 Miroslav Jurgoš.  

FK berie na vedomie informáciu o skončení pracovno-právneho pomeru náčelníka Mestskej 
polície Mareka Smetanu ku dňu 22.08.2023 a o poverení zastupovaním. 

10. Rôzne. 

a) Žiadosť DHZ Bytča o finančný príspevok  

            FK berie na vedomie žiadosť DHZ Bytča o finančný príspevok na vybudovanie hasičskej   
            dráhy v Bytči vo výške 8 500,- €. FK schvaľuje úmysel výstavby hasičskej dráhy   
            v navrhovanej lokalite a zároveň žiada o poskytnutie bližších informácií týkajúcich sa  
            financovania a rozpočtu prác. 
 

b) Návrhy člena komisie, poslanca MZ Bytča Damiána Glosera: 

- Kúpa dvoch kusov pingpongových stolov do Domu kultúry v Malej Bytči 
- Revitalizácia sedenia za Domom kultúry v Malej Bytči – je možné použiť drevo zo   
            spadnutých stromov v spolupráci s TS MB. 
FK sa stotožnila s týmito návrhmi. 

c) Návrh člena komisie, Ing. Jozefa Šutaru: 

- Obnova detského ihriska na Rajčuli – zabezpečiť tienenie priestranstva 
FK odporúča obnovu celého parku v tejto lokalite a zároveň odporúča urobiť „audit“  
všetkých detských ihrísk v Meste Bytča. 
 

d) Chodník v Malej Bytči 

FK žiada o poskytnutie informácie v súvislosti s výstavbou chodníka v Malej Bytči. 

 
 
 

V  Bytči dňa 06. 09. 2023 

 

 

Ing. Roman Takáč 

Zapisovateľ finančnej komisie  


